
Verslag Klankbordgroep Sluispolder-Oost 
 
Op donderdag 1 december 2022 kwam de klankbordgroep Sluispolder-Oost voor de vierde 
keer bij elkaar. Deze keer voor een avond over het thema De sociale, zorgzame, sportieve en 
culturele wijk. In dit verslag leest u de belangrijkste uitkomsten van de avond. 
 
In totaal waren 21 mensen aanwezig, waaronder vier nieuwe klankbordgroepleden. Voor 
deze bijeenkomst nodigden we professionals uit die te maken hebben met een sociaal, 
zorgzaam, sportief en cultureel Sluispolder-Oost:  
 
• Marc Slingerland en Erik Tijhuis (wijkcoördinatoren) 
• Tanja Cats (Stichting Present) 
• Rob van der Hoeven (Maasdelta) 
• Gert-Jan van de Velden (Cultuur) 
• Luuk Schilder (Welzijn E25) 
• Paul Mostert (beheerder groen en spelen) 
• Martin van Briemen en Margit Bruggeman (ondersteuner) 
 
Met de resultaten van eerdere bijeenkomsten zijn de volgende doelen opgesteld rondom 
het thema Sociaal, zorgzaam, sportief en cultureel. 
 
1. Iedereen voelt zich welkom en meer contact tussen buurtgenoten. 

2. Buurtgenoten helpen elkaar als dat nodig is. 

3. Wijkbewoners organiseren samen meer activiteiten voor een gezellige buurt. Hier 

heeft de gemeente budget voor. 

4. Er zijn voldoende veilige en gevarieerde speelplekken en activiteiten voor kinderen. 

5. Samen zorgen we voor een passend aanbod aan culturele activiteiten en kunst in de 
wijk. 

 
Aan de hand van bovenstaande doelen hebben we tijdens de bijeenkomst nagedacht over 
haalbare plannen om samen te werken aan deze doelen.  
  



Sociaal en zorgzaam 
 
1. Iedereen voelt zich welkom en meer contact tussen buurtgenoten. 

2. Buurtgenoten helpen elkaar als dat nodig is. 

 
Stichting present 
Het eerste onderwerp van de avond gaat over het versterken van contact tussen buren. 
Tanja Cats van Stichting Present licht in een presentatie toe wat zij doen. Stichting Present is 
ingehuurd door Maasdelta. Zij zetten zich in voor een beweging die omzien naar elkaar heel 
normaal maakt. Maandelijks organiseren zij een activiteit in de wijk. Ook koppelen zij 
mensen die het niet breed hebben aan mensen die financieel ruimte over hebben; een 
maatjesproject dat zorgt voor langdurige relaties. In 2021 hebben zij 1000 stadsgenoten 
geholpen en Stichting Present heeft in Maassluis een netwerk van 707 vrijwilligers.  
 

• Tanja nodigt de klankbordgroepleden uit mee om mee denken of mee te helpen. 
• Een klankbordgroeplid vraagt zich af hoe Stichting Present controleert of mensen wel 

recht hebben op (financiële) hulp. Tanja geeft aan dat zij een inkomstencheck doen. 
• Stichting present krijgt complimenten van de klankbordgroep voor het 

maatjesproject. Twee mensen willen zich hiervoor aanmelden. Aanmelding gaat via 
Tanja (06-54684290, info@presentmaassluis.nl). 

• Het is lastig om de kwetsbare doelgroep voor een maatjesproject te bereiken. Er kan 
schaamte zijn, maar er is soms ook een taalbarrière. Zien de klankbordgroepleden 
mensen die financieel in de problemen kunnen raken? Stimuleer dan graag deze 
mensen dat zij hulp aannemen. Dat kan door te verwijzen naar Stichting Present. 
Stichting Present gaat heel discreet om met mensen die zich aanmelden. 

• Stichting Present heeft posters en flyers. Verschillende klankbordgroepleden bieden 
aan om de posters en flyers in de wijk te verspreiden.  

• Sanneke van de Dierenhoek geeft aan bereid te zijn om op deze locatie samen te 
werken met Stichting Present. Bijvoorbeeld voor een activiteit of koffie drinken. 

• Jan gaat samen met Stichting Present een balkonproject starten om balkons van de 
flats te vergroenen. Koopflats kunnen ook meedoen. Jan zoekt hierbij hulp. 

• Jan wil in het voorjaar een opschoondag organiseren.  
 
#SamenzijnwijMaassluis 
Erik laat de website www.samenzijnwijmaassluis.nl zien. Dit is een platform dat door de 
gemeente is gestart, voor en door inwoners. Je kunt zien wat er allemaal in Maassluis 
georganiseerd wordt. Ook kun je hulp vragen of hulp bieden aan elkaar. De verslagen van 
deze klankbordgroepen zijn hier bijvoorbeeld ook te vinden. 
 
  

http://www.samenzijnwijmaassluis.nl/
https://samenzijnwijmaassluis.nl/pagina/wijkaanpak-sluispolder-oost-menu-de-maassluise-wijkaanpak/menu/klankbordgroep


Lief en Leedstraten 
We praten verder over het onderwerp ‘burenhulp’. Martin van Briemen geeft een korte 
presentatie over Lief & leedstraten. Dit is een uitvinding van Opzoomer Mee uit Rotterdam 
en dit is inmiddels uitgewaaierd naar 35 steden in Nederland. Het komt erop neer dat een 
straat een minibudgetje krijgt om attenties voor bewoners uit te betalen. Bijvoorbeeld een 
bloemetje voor een nieuwe bewoners of een fruitmand voor iemand die ziek is. Dit potje 
wordt beheerd door een paar bewoners die zich bekend maken in de straat. Meer 
informatie staat op www.liefenleedstraat.nl. Verschillende klankbordgroepleden zijn 
enthousiast. Het kan helpen om elkaar beter te leren kennen en contact te houden. Dat is de 
eerste stap naar burenhulp. Marc en Erik gaan onderzoeken of het mogelijk is om een proef 
in Sluispolder-oost te starten. 
 
 
Sportief en cultureel 
 
3. Wijkbewoners organiseren samen meer activiteiten voor een gezellige buurt. Hier 

heeft de gemeentebudget voor. 

 
Welzijn E25 
Jongerenwerker Luuk Schilder licht toe welke activiteiten zij organiseren voor jongeren. Zij 
organiseren onder andere sportmiddagen (woensdagmiddag in de gymzaal 1,5 uur sporten 
voor € 1,-), rapavonden, filmavonden en speciale meidenavonden. Sinds dit schooljaar 
organiseren zij ook mee bij scholen. Daarnaast wordt veel in Blik georganiseerd. Meer 
informatie op www.welzijne25.nl.  
 

• De gele schoolbussen die voorheen gebruikt werden (voordat E25 startte) staan in 
Wateringen en zijn omgebouwd tot een foodtruck. Deze komen niet meer terug naar 
de wijk.  

• Een klankbordgroeplid merkt op dat sommige jongeren het “eng” vinden om aan te 
sluiten bij de activiteiten van E25. Zij vinden het moeilijk om aan te sluiten in een 
groep met anderen jongeren die zij niet kennen, terwijl zij wel behoefte hebben aan 
leuke activiteiten in de wijk. 

 
Bijdrage ‘Verbeter je Buurt’ 
Als wijkgenoten iets leuks met en voor de buurt wilt organiseren, kunnen zij hiervoor budget 
aanvragen. Dit gaat via www.maassluis.nl/bijdrage-verbeter-je-buurt. Wijkcoördinatoren 
Marc Slingerland of Erik Tijhuis kunnen hierbij helpen. 
  

http://www.liefenleedstraat.nl/
http://www.welzijne25.nl/
http://www.maassluis.nl/bijdrage-verbeter-je-buurt


4. Er zijn voldoende veilige en gevarieerde speelplekken en activiteiten voor kinderen. 

 
Paul Mostert, beheerder groen en spelen, geeft een toelichting bij de speelplekkenplan van 
Maasluis. Volgend jaar wordt de speelvisie vernieuwd. Dan wordt onder andere gekeken of 
de speelplekken nog passen bij de bevolkingssamenstelling van de wijk. Paul geeft aan dat er 
nu beperkt budget is om speelplekken te verbeteren. Aanpassingen zijn altijd maatwerk. Als 
er ideeën zijn, wordt samen met de buurt gekeken wat wel of niet past. Het komt namelijk 
ook voor dat omwonenden andere wensen (of eisen) hebben dan gebruikers van de 
speeltuin.  
 

• De speelplek aan de van Eyckstraat is in een slechte staat. Deze speelplek is in het 
bezit van de Vereniging van Eigenaren (VVE) en wordt niet door de gemeente 
onderhouden. Op het veld aan de Jeroen Boschstraat blijft veel water staan en wordt 
gebruikt als hondenuitlaatveld. Ook dit is eigendom van de VVE. Marc en Erik gaan 
met de VVE in gesprek. 

• De grasvelden aan de Jeroen Boschstraat, Jan Sluyterstraat en langs het Boonervliet 
zijn erg ongelijk. Een aantal van deze velden zijn geschikt om te voetballen, maar dat 
gaat nu niet. Paul geeft aan deze velden te willen egaliseren. 

• Er is een vraag of er meer speelgelegenheid kan komen bij de Dierenweide. De 
beheerster geeft aan dat de dieren rust nodig hebben en dat deze locatie niet 
geschikt is om uit te breiden qua spelen.  

• Moeders uit de klankbordgroep geven aan dat er weinig is voor kinderen onder de 
vier jaar. Ook geven zij aan dat de wijk flink aan het verjongen is. Paul vertelt dat 
leveranciers weinig speeltoestellen hebben voor deze doelgroep en dat zij daar snel 
op uitgekeken zijn.  

• De natuurspeeltuin verloedert. Er ligt regelmatig zwerfafval en er staan 
winkelwagens. Het is belangrijk dat de klankbordgroep dit blijft melden via Fixi, zodat 
de gemeente het kan oplossen. We gaan onderzoeken of de speeltuin standaard op 
de lijst met 25 plekken kan komen te staan die extra aandacht krijgen vanuit de 
beheerafdeling. Buurtpreventie neemt deze plek ook mee in hun ronde. Deze 
speeltuin moet de parel van de wijk zijn! 

• Een aantal moeders zien graag een omheining rond het houtsnipperspeeltuintje 
(Jozef Israëlslaan / Blommerslaan). Dit is veiliger, zodat kinderen niet zomaar de 
straat op kunnen rennen. Het is een kostbare ingreep. Rob van der Hoeven 
(Maasdelta) geeft aan dat hij een onafhankelijk bureau om advies wil vragen of er 
inderdaad gevaar is rond deze speelplek. Als zij dit ook zo beoordelen, wil hij samen 
met de moeders kijken naar een oplossing. Tegelijk geeft hij aan dat het ook de 
verantwoordelijkheid is van mensen die daar hun kinderen laten spelen om toezicht 
te houden.  

  



5. Samen zorgen we voor een passend aanbod aan culturele activiteiten en kunst in de 
wijk. 

 
Gert-Jan van de Velden is Stadsmakelaar Cultuur bij gemeente Maassluis. Hij wil graag 
nadenken over kunst en cultuur in Sluispolder-oost. In de Kuntwerkenviewer van de 
gemeente Maassluis kun je zien welke kunstwerken in Sluispolder-oost zijn.  
 

• De gemeente zoekt naar geschikte locaties om de oude sluisdeuren een plek te 
geven. De klankbordgroep vraagt of er in Sluispolder-oost wellicht plek voor is. Gert-
Jan vraagt dit na.  

• De klankbordgroep vraagt om iets prikkelends te doen bij de entree van de wijk, bij 
Palet. Gert-Jan geeft aan dat de gemeente een aantal social sofa projecten in 
Maasluis wil doen. Dit zijn banken die samen met bewoners gemozaïekt worden. 
Mogelijk kan zo’n social sofa op het plein bij de Mesdaglaan komen. Het zou 
helemaal mooi zijn als dit, in combinatie met groen, een oplossing wordt voor het 
verkeerd parkeren op de stoep bij de pinautomaat bij Albert Heijn. 

• De klankbordgroep vraagt of het mogelijk om de gevels van de flats aan de Jeroen 
Boschstraat of Scorelstraat te verfraaien. Qua muurschilderingen is dit lastig. Het is 
kostbaar en heeft ook onderhoud nodig. Wel wil Gert-Jan samen met Maasdelta 
kijken naar de mogelijkheid om er een gedicht of spreuk op te plaatsen. Hier kan 
bijvoorbeeld een wedstrijd voor georganiseerd worden waarbij bewoners van de 
wijk zelf met voorstellen kunnen komen. Het heeft de voorkeur om ook bewoners in 
de jury plaats te laten nemen.  

• Gert-Jan wil onderzoeken met Randstad (organiseerde onder andere in de 
zomervakantie een activiteit in de wijk) of het mogelijk is om een multicultureel 
festival in Sluispolder-oost te organiseren. 

 
Overige onderwerpen 
 
Er komt een grote kerstboom bij het Palet. Jan stelt voor daar volgend (dit jaar lukt niet 
meer) iets omheen te organiseren. Bijvoorbeeld dat mensen er iets in kunnen hangen: “Ik 
wens mijn buren…” 
 
Vervolg 
 
Dit was de laatste bijeenkomst in een serie van drie themabijeenkomsten. De volgende stap 
is om de ideeën en toezeggingen uit te werken. Hier gaan we de komende periode mee aan 
de slag. Het resultaat wordt een wijkagenda en een uitvoeringsprogramma. In maart willen 
we deze klaar hebben. Marc vraagt de klankbordgroep of zij de overleggen door willen 
zetten in 2023. De klankbordgroep geeft aan dit te willen; “minimaal twee keer per jaar”. 
Nieuwe mensen uit de wijk zijn dan ook welkom. Marc en Erik besluiten om volgend jaar in 
ieder geval twee bijeenkomsten te organiseren. In de eerstvolgende bijeenkomst bespreken 
we de wijkagenda en het uitvoeringsplan.  
 
Hebt u vragen, opmerkingen of wilt u nu al starten met een bewonersinitiatief? Neemt dan 
contact op met de wijkcoördinatoren Marc Slingerland (j.m.c.slingerland@maassluis.nl) of 
Erik Tijhuis (E.Tijhuis@maassluis.nl) via 14 010. 

https://maassluis.tailormap.nl/viewer/app/kunstwerken_viewer
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